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ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 20. 10. 2020 

 

Přítomni:  prof. Přibyl, doc. Řehák, doc. Řezanka, doc. Hrnčiřík, Dr. Klaudisová, prof. Setnička, 

prof. Slavíček, prof. Štěpánek, doc. Mareš, doc. Scholtz, Dr. Vrbka 

Omluveni:  

Hosté:  

Kontrola zápisu: 

• Na všech ústavech fakulty je nutno vypracovat transparentní systém odměňování pracovníků 

a všechny pracovníky s tímto systémem obeznámit, aby plnil motivační úlohu. Systémy 

odměňování budou zohledňovat specifika jednotlivých ústavů. Termín 31. 10. – trvá. 

• Pohovory vedoucích pracovníků se zaměstnanci do 31. 10. 2020 - trvá. 

• Technická podpora výuky v budoucnu. Ústavy nahlásí proděkanovi Řehákovi případné 

požadavky na technické vybavení potřebné pro „hybridní výuku“. Termín 9. 10. 2020. 

 

1/ Děkan: 

Z kolegia rektora 

• Rektor představil usnesení ČKR k aktuální epidemiologické situaci a k financování výzkumu 

z operačních programů. Předsednictvo Rady vysokých škol podpořilo ČKR. Spoluúčast v příštích 

operačních programech bude 5 %. 

• Po dohodě ČKR, RVŠ a VŠ odborů bude přes Tripartitu požádáno o kompenzaci ztrát z provozu 

kolejí. 

• Vyhlášení cen Siemens https://www.cenasiemens.cz/ Uzávěrka 30.11. Povzbudit studenty, 

vědce, pedagogy. 

• Proběhlo VŘ na vedoucího oddělení BOZP – byl vybrán doktor Dolníček. 

• Bude webinář, na kterém se představí pedagogové zajišťující výuku ekonomických programů. 

• Bylo podepsáno memorandum, podle kterého se do výuky v Litvínově zapojí FS ČVUT. 

• Byl připraven harmonogram přijímacího řízení do bakalářských a magisterských studijních 

programů. 

• Začala příprava metodiky pro distanční státní zkoušky. 

• VŠCHT připravuje vnitřní předpis pro nostrifikaci SŠ studia. 

• MEP -  on-site visit bude on-line formou. Organizace se upřesňuje. 

• Návrh hodnotitelů do panelů GAČR do 30.11. 

• Žádosti o změny rozpočtu projektu GAČR pro rok 2020 nejpozději do 30.10. 

• Do 30. 10. musí oborové rady projednat a schválit studijní plány doktorandů. 

• HR Award – probíhá příprava akčního plánu. 

• Je připraven návrh výnosu – Harmonogram přijímání studentů do doktorských programů. 

• TAČR Éta podáno 6 projektů, výsledky programu TAČR Kappa (norské fondy) – získány 3 

projekty z 16. 

• SVK – bude pouze on-line. Zatím významně méně přihlášek než loni, deadline je posunut na 

26.10. 
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• 13 velkých CRP projektů a 1 malý CRP projekt se odevzdávají do konce října. Letos málo 

prostředků, některé nebudou financovány. 

• V přípravě Institucionální plán VŠCHT 2021+. Snaha o navýšení financování PIGA a stipendií 

doktorandů. 

• Strategický plán – z fakult a celoškolských pracovišť dodán plán investic, požadavky na cca 5 

GKč do roku 2030.  

• Součásti strategického plánu jsou strategické projekty: farmaceutická vzdělávací a výzkumná 

aktivita PARC; transformace ústeckého kraje – rozvoj výuky v Litvínově; poloprovozní pec 

v Čížkovicích pro cirkulární ekonomiku za cca 200 MKč; projekt na chemické využití hnědého 

uhlí – výroba syntézního plynu, Fischer-Tropsch pro výrobu ethylenu a propylenu 600 MKč. 

Z fakult lze navrhovat další strategické projekty. 

• VŠCHT zakládá společnost VŠCHT Enterprise s.r.o. – dceřiná společnost VŠCHT Praha pro 

zajištění komerční výroby a prodeje výsledků vlastního výzkumu. Do 2.11. je nutno k materiálu 

zaslat připomínky z fakult. 

• Možná půjde zasídlit ekonomy za nižší nájemné v Bloxu. 

• Podle prováděcího předpisu prostředky RVO lze převést do dalšího roku, ale zákon o VŠ 

umožňuje do FUUP převést 5 % z celkového rozpočtu RVO. Zjistit potřeby převodů provozních 

prostředků RVO na ústavech. 

• Jedná se o možnosti dodávek obědů na VŠCHT. 

• Zaměstnanci musí hlásit vedoucímu pracoviště, pokud budou pozitivně testováni na covid. 

Vedoucí ihned informuje závodní lékařku. Studenti se hlásí na pedagogické oddělení. 

• Bude k dispozici seznam kontaktů na pracovníky rektorátních pracovišť, aby je bylo možno 

zastihnout na „home office“. 

• Bude vydána nová směrnice „home office“. 

• AS 27.10 bude projednávat změnu rozpočtu a další dokumenty ve velké posluchárně.  

• Návrh na navýšení rozpočtu na pec z 36 MKč na 38,5 MKč. Bude potřeba další vybavení, které 

by už mělo být financováno z OP PIK. Rektor slíbil odpověď na stanovisko FCHI k projektu pec, 

které bylo odesláno v únoru 2020.  

• Inventury na pracovištích – povinnost plyne ze zákona. Lze snížit počet členů v komisi. 

• Žádost rektorovi o průběžné informování o krocích podniknutých k tomu, aby se výuka 

ekonomických předmětů stala ziskovou. 

• Studenti informovali, že distanční výuka některých předmětů není dobře pojatá. Seznam 

problémů obdrží prorektor Jahoda. 

 

Agenda KD/ 

• Vedoucím předán základní přehled o počtech zájemců o studium, zapsaných studentů a 

o studijní úspěšnosti. 

• Vedoucím předán aktuální stav čerpání provozních a investičních prostředků v letošním roce. 

• Projednán stav schválených nákupů investic na fakultě. 

• Vědecká rada FCHI proběhne v pátek 6. 11. 2020 v prezenční formě, pokud to bude možné. Na 

programu bude jmenovací řízení doc. Petra Kočího. Zatím nebyly předloženy žádné návrhy na 

zahájení habilitačního nebo jmenovacího řízení. 

• 6. 10. od 9h proběhla schůzka vedení VŠCHT a AS k financování ekonomických programů. 

Z předložené nákladové/výnosové tabulky plyne, že i v roce 2025 bude výuka ekonomických 
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programů dotována. Za období od roku 2020-2025 jde celkem o cca 204 MKč. Situaci 

komplikuje neuzavření MUVS při ČVUT a chybějící dotace na vzdělávání. 

 

2/ Pedagogika, proděkan doc. Řehák  

• PIGA 2021. Budou změny, protože požadavek poskytovatele je, aby projekty zahrnovaly prvky 

distanční výuky. Nutno se zaměřit na projekty, které budou zaměřeny na úpravu, doplnění, 

rozšíření studijních materiálů tak, jak vznikaly (především pro základní předměty) na jaře i teď 

na podzim. Vyučující dostanou mzdové prostředky za práci nad rámec klasické výuky, ale navíc 

vzniknou ucelené studijní opory pro studenty (např. komentované videopřednášky, příklady 

na cvičení, návody, ...). Dále se dají se do projektů zahrnout videa z laboratorních úloh pro 

přípravu na laboratoře (podobně, jak to mají laboratoře z OACH), nebo místo videa použít 

prvky vzdálené reality. Také učitelé dělali video návody a příklady na práci s různými 

numerickými programy. Řada těchto vynucených projektů COVIDem začala v letošním roce, 

ale nejsou dotaženy do konce. Projekty, kde řešitel vytvoří/inovuje své PowerPointové 

přednášky již do soutěže nepatří. Bude podporován spíše menší počet větších projektů. Budou 

změny ve způsobu soutěžení (externí oponent, obhajoba). 

• Ochrana dat v BP a DP. Je nutno mít na paměti, že všechny závěrečné práce se zveřejní. Žádá 

se pouze o odklad. Pozor na smlouvy o mlčenlivosti s firmami. Nejlépe citlivá data řešit v 

utajované příloze.   

• Autorsko-právní ochrana výukových materiálů. Výukové materiály musí obsahovat citace 

obrázků nebo textů, které byly převzaty z jiných zdrojů. Týká se pouze materiálů pro výuku, ne 

komerčních. Ideálně by pak na každém snímku měl být © VŠCHT Praha 2020. Doporučené texty 

do studijních materiálů a videí jsou v příloze (prohlaseni.pptx).  

 

3/ Věda a výzkum, proděkan doc. Řezanka:  

 GAČR vyzývá k navrhování členů hodnotících panelů. Návrhy (vyplněný Návrhový list) je 

třeba zaslat do 23. 11. Ing. Haně Čadkové na VaV. 

FCHI se týkají především tyto panely: 

103: Kybernetika a zpracování informace 

106: Technická chemie 

108: Materiálové vědy a inženýrství 

206: Analytická chemie 

208: Chemická fyzika a fyzikální chemie 

 Projektové centrum by mělo začít fungovat v červnu 2021. 

 

4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan doc. Hrnčiřík: 

 Studentské výjezdy ERASMUS+ v ak. roce 2020/2021 - informace o průběhu výběrového řízení pro 

LS 2021, nižší zájem o výjezdy vzhledem k aktuální epidemiologické situaci. 

 Informace o předběžné organizaci DOD v ZS 2020 (Pá 20.- So 21.11.) - pokud to epidemiologická 

situace umožní, tak předpoklad realizace DOD prezenční formou s výraznými omezeními, 

organizační detaily bude proděkan Hrnčiřík řešit s koordinátory DOD pro jednotlivé Bc SP. 
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5/ Tajemník fakulty, Dr. Klaudisová:  

 Termín anglické konference pro doktorandy je vyhlášen na  30. října 2020, je plně obsazen.     

 Komise na výběrové řízení, docent/ka na ústav 445. Termín 22. 10. v 9 h v zasedačce FCHI, 

budova A, komise: prof. Přibyl, doc. Mareš, doc. Řezanka, doc. Scholtz, a Dr. Vrbka 

 Schválena atestace Ing. Jana Kouckého, Ph.D. pro zařazení do A4. 

 Připravit podklady pro Vědeckou radu FCHI, členy státnicových komisí, změny školitelů 

apod…. 

                           

6/ AS, Dr. Vrbka:  

 Zasedání dle potřeby. 

 

7/ Různé: 

- 

 

Termín příštího zasedání KD 10. 11. ve 14h. 

     

prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. 

          děkan 

 


